

Amazing 韩国  
KOREA 韩国

# 6D4N 海岸与古都之旅 釜山+庆州

COASTAL & ANCIENT CAPITAL TOUR  
BUSAN + GYEONGJU

Singapore ✈ Busan

Tour Code: JKBB



Korea  
韩国



Bulguksa Temple  
佛国寺



Nakdonggang Rail Bike  
洛东江铁自行车



Yonggungsa Temple  
海东龙宫寺

行程次序, 以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject  
to local arrangement.

Gamcheon Cultural Village  
甘川文化村

SOUVENIR SHOP  
B612





Jagalchi Market  
扎嘎其海鲜市场



Cheomseongdae  
瞻星台



Hwangridan-Gil Road  
皇理团路



## SCHEDULE

### D1 SINGAPORE ✈️ BUSAN

- ☑ Overnight on the plane

### D2 BUSAN 🚗 GYEONGJU 🚗 BUSAN (MOB/L/D)

- ☑ Bulguksa Temple (UNESCO)
- ☑ Daereungwon Tomb Complex
- ☑ Cheomseongdae
- ☑ Gyochon Village
- ☑ Hwangridan- Gil Road

### D3 BUSAN (B/L/D)

- ☑ Huinnyeoul Culture Village
  - ☑ Oryukdo Sky Walk
  - ☑ Yonggungsa Temple
  - ☑ Haeundae Coastal Train
  - ☑ Centum City
- (The largest department store in the world)

### D4 BUSAN 🚗 GIMHAE 🚗 BUSAN (B/L)

- ☑ Gaya Theme Park
- (Included Painters Hero Show)
- ☑ Nakdonggang Rail Bike (4 Seater Bike)
- ☑ Wine Cave
- ☑ Gamcheon Cultural Village
- ☑ Jagalchi Market
- ☑ Biff Square

### D5 BUSAN (B/L/D)

- ☑ Ginseng Outlet
- ☑ Cosmetic Duty Free
- ☑ Healthy Liver Shop
- ☑ Songdo Cable Car (Included 1 Way)
- ☑ DIY Fish Cake Making
- ☑ International Gukje Market

### D6 BUSAN ✈️ SINGAPORE (B/MOB)

## TOURIST ATTRACTIONS:

### BUSAN

- ◆ **Jagalchi Market** - Korea's largest fish market in South Korea since 1889 is a must-go destination for all seafood lovers out there. The market offers every type of fish and seafood you can imagine. The market is known for their female vendors, who are called "Jagalchi Ajumma", with their passionate enthusiasm in selling goods. You can also eat all the sashimi you wish for a very reasonable price.
- ◆ **Yonggungsa Temple** - Located in Gijang-gun, Busan, Haedong Yonggungsa Temple is the only seaside Buddhist temple in Korea, founded in 1376 by Master Naong Hyegeun. Perched on a cliff, it offers stunning views of the ocean alongside its serene temple grounds. The combination of majestic architecture and breathtaking coastal scenery makes it a unique and special destination.
- ◆ **Gimhae Nakdonggang Rail Bike** - With semi-electric assistance for the first 100 meters, riding feels effortless and enjoyable, even on slight inclines. The gentle breeze adds to the relaxing experience as you ride along the beautiful Nakdong River. The view, especially with the old iron bridge crossing the river, enhances the charm of the scenery, offering a unique and pleasant cycling

### GYEONGJU

- ◆ **Bulguksa Temple** - The Bulguksa Temple in Gyeongju, South Korea, is one of the most significant cultural and historical landmarks in the country. It was designated as a UNESCO World Cultural Heritage site in 1995 due to its cultural, architectural, and artistic value.
- ◆ **Gyochon Village** - A thousand-year-old center of learning, Gyeongju's Gyochon Village is renowned for its traditional hanok houses and educational history. During the Silla Dynasty, it housed the Gukhak (national university), later becoming Hyanghak in the Goryeo Dynasty and evolving into Hyanggyo during the Joseon Dynasty. Key sites like the former residence of Choi Min-wong offer a unique "school village" experience, allowing visitors to explore Korea's rich educational heritage.
- ◆ **Cheomseongdae** - The "oldest observatory in the East", is a stone building that you will find more scientific the more you learn about it. The top of Cheomseongdae is round and the bottom is square, symbolizing heaven and earth. The 365 stones used to build Cheomseongdae represent the number of days in a year. Cheomseongdae is well-known as "Living Fossil of Silla History".



✓ 4 Breakfast / 4 Lunch / 3 Dinner  
**Special Cuisine:**

- |                                        |                             |
|----------------------------------------|-----------------------------|
| ★ Braised Pork Galbi with Bean Sprouts | ★ Bassam & Jokbal Set       |
| ★ Pork Bone Soup with Sliced Pork      | ★ Lobster Seafood Steamboat |
| ★ Braised Pork Ribs in Potato Soup     | ★ Ginseng Chicken Soup      |
| ★ Pork BBQ Buffet                      |                             |



**HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)**

✓ TT Gupo Hotel or Similar Class

x4 Nights

## NO OPTIONAL TOUR

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.  
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Huinnyeoul Culture Village  
白浅滩文化村



Oryukdo Sky Walk  
五六岛天空步道



Haeundae Coastal Train  
海云台列车



## 精简行程

### 第一天 新加坡 ✈️ 釜山

- ☑ 入住机上

### 第二天 釜山 🚗 庆州 🚗 釜山

(机上用餐/午/晚)

- ☑ 佛国寺 (世界文化遗产)
- ☑ 大陵苑
- ☑ 瞻星台
- ☑ 校村韩屋村
- ☑ 皇理团路

### 第三天 釜山

(早/午/晚)

- ☑ 白浅滩文化村
- ☑ 五六岛天空步道
- ☑ 海东龙宫寺
- ☑ 海云台列车
- ☑ 新世界赛腾城 (世界最大的百货商场)

### 第四天 釜山 🚗 金海 🚗 釜山

(早/午)

- ☑ 金海加耶主题公园 (含涂鸭秀)
- ☑ 洛东江铁自行车 (4人车)
- ☑ 红酒洞窟
- ☑ 甘川文化村
- ☑ 扎嘎旗海鲜市场
- ☑ BIFF广场

### 第五天 釜山

(早/午/晚)

- ☑ 人参专卖店
- ☑ 彩妆免税店
- ☑ 保肝专卖店
- ☑ 松岛海上缆车 (含单程)
- ☑ DIY鱼饼制作
- ☑ 传统市场

### 第六天 釜山 ✈️ 新加坡

(早/机上用餐)

## 观光景点:

### 釜山

- ◆ **扎嘎其海鲜市场** - 韩国最大的水产市场, 自1889年以来是所有喜爱吃海鲜的各朋友必定去的市场。市场除了提供各种各样的海鲜外, 还能体验热情阿珠妈的叫卖声及各式海鲜摆盘的功力, 喜欢海鲜的您能以合理的价格尝试到各种各样的生食海产如生章鱼, 海胆, 帝王蟹等等。
- ◆ **海东龙宫寺** - 是位于韩国釜山机张郡的一座佛寺, 也是韩国唯一一座建在海边的佛寺, 于1376年由高丽恭愍王时期的王师懒翁大+师所建。傍海而居的海东龙宫寺矗立于石崖之上, 仿佛在拥抱着澎湃大海, 参观壮丽寺庙的同时收获绝美的无敌海景, 实属别具一格。
- ◆ **洛东江铁自行车** - 自行车前100公尺有半自动辅助, 骑起来一点都不辛苦无爬坡踩起来轻松愉快, 微风徐徐吹来挺惬意的, 快来欣赏这一片美景踏客可以体验微风拂, 一边欣赏洛东江沿岸美景的特别感受, 尤其横跨在洛东江上的旧铁桥, 亦使风景更添风味。

### 庆州

- ◆ **佛国寺** - 1995年被联合国教科文组织指定为世界文化遗产, 佛国寺被誉为韩国最精美的佛寺, 是迄今香火始终不断的为数不多的寺刹之一。寺内的多宝塔和释迦塔作为韩国最有代表性的古代塔建筑, 1962年被指定为国宝。
- ◆ **校村韩屋村** - 是延续了千年的学习场所, 以特色韩屋而闻名。新罗时代设有国立大学的国学, 高丽时代被称为乡学, 时至朝鲜时代, 演变成乡校。庆州崔富翁故居等景点是校村体验的中心。
- ◆ **瞻星台** - 东方最古老的天文台, 是一座越了解越能发现其科学性的石头建筑。瞻星台顶部是圆形, 下方为正方形, 象征着天和地。建造瞻星台的365个石头, 代表着一年的天数。被称为“新罗历史的活化石”。



✓ 4早餐/4午餐/3晚餐

风味餐:

- ★ 特色炖排骨
- ★ 龙虾海鲜火锅
- ★ 猪肉BBQ自助餐
- ★ 韩式白切肉和猪蹄餐
- ★ 炖排骨马铃薯汤
- ★ 釜山猪肉汤饭
- ★ 人参鸡汤



酒店住宿 (4晚)

✓ TT GUPO酒店或同级

x4 晚

全程无自费项目

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。